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Nr OR-BR.0002.24.2016 

PROTOKOL Nr XXlV/2016 
z dwudziestej czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 19 paZdzicrnika 2016 r. w godzinach 15,00 - 16,50 
w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 1521XXIV/2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr I 03/XV /20 IS z dnia 29 grudnia 20 IS roku. 

2. Uchwala Nr 1531XXIV/2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 1541XXIV/2016 w sprawie zmiany uchwaly Nr 199/xx/2005 z dnia22 
lutego 2005 r. w sprawie utworzenia Zespolu Ekonomiczno-Adrninistracyjnego Oswiaty 
Sarnorz'lcdowej Gminy i Miasta Kozieglowy oraz nadania Statutu. 

4. Uchwala Nr 1551XXIV/2016 w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji 

dla przedszkoli i szk61 niepublicznych prowadzonych na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy przez podmioty nienalez'lcce do sektora finans6w publicznych 

5. Uchwala Nr 1561XXIV/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiemu na reaiizacj« zadania pn. " Budowa chodnika w Winownie ul. Opolska 
w rarnach przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S". 

6. Uchwala Nr 1571XXIV/2016 w sprawie przedluzenia umowy dzierzawy dla Zywiec 

Zdr6j. 

7. Uchwala Nr 1581XXIV/2016 w sprawie przyst~ienia do sporz'lcdzenia mleJscowego 
pianu zagospodarowania przestrzennego w miejscowosci Krusin. 

Uchwaly stanowi'lc za1'lcczniki nr 1 - 7 do protokolu. 

Radnych obecnych na sesji : 14. 
Radny nieobecny: Pan Krzysztof Plucinski. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'lcca Rady Grniny 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Miasta Kozieglowy 
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Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

laureaci konkursu "Zachowaj Trzezwy Umysl " oraz ich opiekunowie i rodzice 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sll;czka 

Zastl;pca Burmistrza Gminy i Miasta Pan Piotr Kolodziejczyk 
Radni Rady Powiatu w Myszkowie Pan Mariusz Morawiec ,Pan J6zef Lazar 

Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofB1\k 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Radca prawny Urzl;du Gminy i Miasta Pani Aneta Sosn6wka 
Kierownicy referat6w Urzl;du GiM Kozieglowy, 
Przewodniczflcy Samorzfldu Mieszkailc6w Kozieg16w i Rosochacza oraz soltysi 

Porzadek obrad Sesji podany w zawiadomieniu 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyjl;cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podjl;cie uchwaly w sprawie zmian w budiecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2016 r. 
5. Podjl;cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podjl;cie uchwaly w sprawie zmiany Statutu ZEAOS w zwiljZku z wprowadzeniem 

centrum uslug wsp61nych. 
7. Podjl;cie uchwaly w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla 

przedszkoli i szk61 niepublicznych prowadzonych na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy przez podmioty nienaleiflce do sektora finans6w publicznych. 

8. Informacja 0 stanie realizowanych zadail oswiatowych w Gminie i Miescie 
Kozieglowy za rok szkolny 2015/2016. 

9. Przedstawienie informacji w sprawie oswiadczen majfltkowych ( zgodnie z art. 
24 h ustawy 0 samorzfldzie gminnym). 

10. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mil;dzysesyjnym. 
11. Informacja Przewodniczflcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mil;dzysesyjnym. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski. 

14. Zakonczenie obrad 24 Sesji. 

Porzfldek obrad sesji stanowi zalflcznik nr 8 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz1\cca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj« na sesj« laureat6w Og61nopolskiej Kampanii "Zachowaj 
trzezwy umysl" oraz ich opiekun6w i rodzic6w, radnych, zaproszonych go:ki oraz 

wszystkich zebranych. 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 

Zgodnie z list1\c obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych . 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowi1\czal1\cczniki nr 9,10 do protokolu. 

Przewodnicz1\cca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala rozszerzenie 
porz1\cdku obrad sesji 0 podj«cie uchwal: 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Myszkowskiego na budow« 
chodnika w Winownie ul. Opolska, 

2) w sprawie przedluzenia umowy dzierzawy dla Zywiec Zdr6j, 
3) w sprawie przyst1\cPienia do sporz1\cdzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowosci Krusin. 

Zaproponowala rozpatrzenie projekt6w uchwal jako pUnkty 8,9,10 porz1\cdku obrad 

i przesuni«cie pozostalych. 
Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porz1\cdku obrad. 
Porz1\cdek obrad wraz z zaproponowan1\c zmian1\c zostal przyj«ty jednoglosnie. 

Przewodnicz1\cca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinforrnowala, ze na sesji 
dzisiejszej b«dzie mial miejsce uroczysty akcent, kt6ry wi~« si« z Wf«czeniem nagr6d dla 
uczni6w bior1\ccych udzial w kolejnej edycj i og61nopolskiej kampanii profilaktycznej 

"Zachowaj Trzezwy Umysl". 
Nagrody otrzyma1i uczniowie ze szk61 : 
- Szkola Podstawowa w Cynkowie: 

• Bartosz Szydlo 

• Kamil Koronowicz 

• Monika Strljk 

- Szkola Podstawowa w Gniazdowie : Kamila Cesarz 

- Zesp61 Szk61 w Lgocie G6rnej: 

• Maksymilian Bando 

• Zuzanna Kuta 

- oraz Szkola Podstawowa w Koziegl6wkach: Adam Majchrzak. 
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Pani Przewodniczl\.ca wraz z Panem Burmistrzem wrl(czyli Laureatom dyplomy i upominki. 

Burrnistrz Pan Jacek Sll(czka poinforrnowal, ze jak co roku nauczyciele i uczniowie biorl\.cy 
udzial w Kampanii spotykajl\. sil( z uznaniem. Podzil(kowal nagrodzonym uczniom 
i nauczycielom za wklad pracy zwi!\Zany z udzialem w tej akcji. 

Przewodniczl\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zlozyla podzi~kowala rodzicom za 
poswil(cony czas i wpajanie dzieciom wartosci, kt6re przekladajl\. sil( na osi~ane sukcesy . 
Podkreslila, ze wyr6znienia te wil\.Z'l. sil( z duzym nakladem pracy uczni6w, rodzic6w 
i nauczycieli . Ziozyla podzil(kowania i gratulacje laureatom oraz nauczycielom , kt6rzy 
przygotowali uczni6w do konkursu. 

Przewodniczl\.ca Rady GiM oglosila 5 minutowl\. przerwl(. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczl\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 

z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urzl(dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania sil( z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z dwudziestej 
trzeciej sesji, kt6ra odbyla sil( w dniu 29 wrzeSnia 2016 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyjl(ty zostal przyjl(ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjl( Uchwal 

Wniosk6w w skladzie: 
1. Pan Antoni Luszczyk 

2. Pan Andrzej Okularczyk 
3. Pan Marcin Bl(dkowski 

Ad. pkt 4 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2016 (zall\.cznik nr II do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1521XXIV/2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr 1031XV/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku zostala przyjl(ta 14 

glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 5 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w spraWle 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zall\.cznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

zmian 

Uchwala Nr 1531XXIV/2016 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 6 

Pan Marcin B~dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr 
199/xx/2005 z dnia22 lutego 2005 r. w sprawie utworzenia Zespolu Ekonomiczno
Administracyjnego Oswiaty Samorz<tdowej Gminy i Miasta Kozieglowy oraz nadania Statutu 
( zal<tcznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
Uchwala Nr 154/XXIV/2016 w sprawie zmiany uchwaly Nr 199/xx/2005 z dnia22 lutego 
2005 r. w sprawie utworzenia Zespolu Ekonomiczno-Administracyjnego Oswiaty 
Samorz<tdowej Gminy i Miasta Kozieglowy oraz nadania Statutu zostala przyj~ta 14 glosami 

"za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Marcin B~dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie trybu udzielania, 
rozliczania i kontroli dotacji dla przedszkoli i szk61 niepublicznych prowadzonych na terenie 
Gminy i Miasta Kozieglowy przez podmioty nienalez<tce do sektora finans6w publicznych 
( zat<tcznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
Uchwala Nr 155/XXIV/2016 w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla 
przedszkoli i szk61 niepublicznych prowadzonych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 
przez podmioty nienalez<tce do sektora finans6w publicznych zostala przyj~ta 14 glosami 
"za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 8 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawit projekt uchwaly w spraWle udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pn. " Budowa chodnika 
w Winownie ul. Opolska w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S"( zal<tcznik nr 
15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 156IXXIV/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pn. " Budowa chodnika w Winownie ul. Opolska 
w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S"zostala przyj~ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie) . 

Ad. pkt 9 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na 
przedluzenie umowy dzierzawy (zal<tcznik ill 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 157IXXIV/2016 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy 
zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 
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Ad. pkt ]0 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyst:wienia do 
sporz~dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 
Kozieglowy dla fragmentu obszaru miejscowosci Krusin ( zal!lcznik nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 15S/XXIV/2016 w sprawie przyst:wienia do sporz~dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Ominy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
miejscowosci Krusin zostala przyjc;:ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 11 

Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz poinformowala, ze co rocznie 
w miesi~cu paidziemiku organ wykonawczy przedstawia organowi stanowi~cemu jednostki 
samorz~du terytorialnego informacjc;: 0 stanie realizacji zadait oswiatowych za poprzedni rok 
szkolny, w tym 0 wynikach sprawdzianu i egzaminow. Jednahe informacja 0 wynikach 
sprawdzianow i egzaminow to za malo, by wiedziec jak szkola pracuje. W szkolach 
realizowane s~ trzy bardzo wazne zadania: opieka, edukacja i wychowanie. W naszej 
oswiacie wszystkie placowki pracuj~ tak, by zadania te realizowac jak najlepiej dla dobra 
dzieci i nie da sic;: zadnego z tych zadaft porownac i jednolicie ocenic. Oswiata gminna dziala 

dobrze, do organu prowadz~cego me wplywaj~ zadne skargi czy informacje 
o nieprawidlowosciach. Dzieci chodz~ chc;:tnie do szkoly, 0 czym swiadczy frekwencja , coraz 
wic;:cej dzieci korzysta ze swietlic szkolnych i stolowek. Gmina i Miasto Kozieglowy 
inwestuje srodki w dzieci i mlodziez , mamy dobre praktyki, co dostrzegaj~ inni 
samorz~dowcy. Uczniowie z naszych szkol jezd~ na konkursy szkolnym busem, co nalezy 
docenic. Wsrod uczniow jest wielu laureatow oraz zwycic;:zcow konkursow i Dyrektorzy szkol 
powinni bardziej promowac swoje sukcesy. W Kozieglowach z dniem 1 wrzeSnia br. oddano 
do uzytku Przedszkole, gdzie dzieci maj~ bardzo dobre warunki. 
W Gminie Kozieglowy mamy umiejc;:tnosc wdrazania trudnych zmian w oswiacie . Wspolnie 
z dyrektorami placowek oswiatowych prowadzone s~ rozmowy podczas ktorych 
przedstawiane s~ planowane propozycje. Obecnie samorz~dy s~ przed duzymi zmianami 
w oswiacie i juz podejmowane s~ pewne propozycje funkcjonowania oswiaty w nowym 
wydaniu. Jak zawsze uczeft dla samorz~du bc;:dzie priorytetem. Bc;:dziemy pamic;:tac 
o nauczycielach i ograniczac negatywne skutki zmian w oswiacie od 2017 roku. 
W bie~cym roku srodki wlasne na realizacjc;: zadaft oswiatowych nie powinny przekroczyc 
4 mIn zl , w tym zadania wlasne 2.517.340 zl.( oddzialy przedszkolne, przedszkola, dowozy). 
Wartosc wzrosnie w zwi~ku z tym, ze Przedszkole w Kozieglowach funkcjonuje juz 
w nowym budynku. WczeSniej z budzetu gminy dokladano do Oswiaty nawet 6 mIn zl. 
Obecnie subwencja oswiatowa zostala dostosowana do malych szkol, w stosunku do roku 
ubieglego wzrosla 0 1,2 mIn zl. Zadania subwencjonowane na rok biez!lcy : planowana kwota 
subwencji 13.644.267 zl. 
Pani Katarzyna Zychowicz przedstawila prezentacjc;: multimedialn~ - raport zawieraj~cy 
najwazniejsze dane z placowek oswiatowych. 
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Podsumowuj<\.c Pani Katarzyna Zychowicz stwierdzila, ze wyniki egzamin6w w naszych 
szkolach ksztahuj<\. sil( na poziomie sredniej. 
Prezentacja oraz raporty 0 realizacji zadait oswiatowych w poszczeg61nych plac6wkach 
stanowi<\. zal<\.cznik nr 18 do protokolu. 

Ad. pkt 12 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk , zgodnie z art. 24 h ust. 12 Ustawy 

o samorz<\.dzie gminnym , przedstawila informacje dotycz<\.ce oswiadczen maj<\.tkowych: 

1) informacja Wojewody SI<tSkiego dotycz<\.ca oswiadczen maj<\.tkowych zlozonych 
przez Przewodnicz<\.ca Rady i Burmistrza za 2015 rok ( zal<\.cznik nr 19 do protokolu); 

2) informacja Przewodnicz<\.cej Rady dotycz<\.ca oswiadczen maj<\.tkowych zlozonych 
przez radnych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy za 2015 rok oraz na dzien 

rozpocz\ecia kadencji ( zal<\.cznik nr 20 do protokolu). 
Burmistrz Pan Jacek Sll(czka przedstawil informacjl( dotycz<\.c<\. oswiadczen maj<\.tkowych 
zlozonych przez Zast~pc\e Burmistrza, Sekretarza GiM, Skarbnika GiM , kierownik6w 
gminnych jednostek organizacyjnych oraz os6b wydaj<\.cych decyzje administracyjne 
w imieniu Burmistrza ( zal<\.cznik nr 21 do protokolu). 

Ad. pkt 13 

Burmistrz Pan Jacek Sll(czka na wst<;pie podzil(kowal Pani Dyrektor Zychowicz za 
przedstawienie informacji 0 stanie gminnej edukacji . PodkreSlil, ze nie same wyniki 
swiadcz<\. 0 edukacji , a caloksztah dzialait plac6wek oswiatowych. Inwestowanie 

w edukacj<; i w ucznia jest celem samorz<\.du i przynosi wymieme efekty. W zwil\Zku z tym, 
ze miesi<\.c pazdziemik jest miesi<\.cem edukacji narodowej , na terenie GiM odbywaly sil( 
uroczystosci , w kt6rych uczestniczyli przedstawiciele samorz<\.du. Na dzisiej szej sesji podj<;ta 
zostala uchwala w zakresie zmian organizacyjnych w administrowaniu w oswiacie. Wyrazil 

nadzieje , ze dzisiejsza uchwala Rady GiM w sprawie zmian w ZEAOS zostanie przyjl(ta 
przez organ nadzoru. 

Nast\epnie Pan Burmistrz przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie mi<;dzysesyjnym 
obejmuj<\.ce zagadnienia: 

- kanalizacja sanitama: do konca biez<\.cego roku zyskamy pozwolenie na budowl( I<\.cznika 
Zarki Letnisko-Lgota Nadwarcie ( zlewnia Post~p). Na ostatniej sesji Rady GiM podjl(to 

uchwal<; 0 odplatnym nabyciu dzialki niezbl(dnej do realizacji zadania . Przeprowadzono 
negocjacje cenowe . W pierwszej kolejnosci kanalizacja ul. Nadrzecznej w Nadwarciu bl(dzie 
rozpoczynana. W zakresie projektu budowy sieci kanalizacyjnej w Kozieglowach ( od 

Gniazdowa po ul. Zareck<D S<\. problemy z projektowaniem, poniewaz cz<;sc wlascicieli posesji 
nie wyraza zgody na przejscie kolektora przez dzialkl(. W pewnych odcinkach nie rna jednak 
innej mozliwosci przejscia kolektorajak tylko po dzialkach prywatnych . Wyrazil nadziej<;, ze 
mieszkaitcy zmieni<\. zdanie i wyra:i:<\. zgodl( na przejscie kolektora; 
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- Zast~pca Burmistrza wraz z Dyrektorem ZEAOS uczestniczyli w spotkaniu ze Sl<tskim 
Kuratorem Oswiaty dotycZ<tcym planowanych zmian w oswiacie - likwidacja gimnazj6w 
i powstanie 8 klasowych szk6l podstawowych. Nalezy przystosowae klaso-pracownie dla 
uczni6w starszych ( VII-VIII klasa); 

- drogi gminne: jestesmy na etapie rozstrzygania przetargu na wykonanie drogi ze srodk6w 
popowodziowych w Wojslawicach ul. Sloneczna, nalezy rozwi'lcZae problem odwodnienia. 
Projektowana jest w ramach srodk6w popowodziowych droga w Osieku. S<t oswiadczenia 
mieszkanc6w, kt6rzy ch~tnie wyrazili zgod~ na zagospodarowanie gruntu pod planowan<t 

drog~; 

- drogi powiatowe: samorz<td Koziegl6w co rocznie udziela wsparcia dla powiatu 
myszkowskiego na realizacj~ zadan powiatu na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy ( drogi , 
chodniki) i realizowane s<t porozumienia wsp6lne. Wielokrotnie podkreslano, ze solidamie 

wszystkie samorz<tdy z naszego powiatu powinny wsp6lfinansowae zadania . W dniu 
wczorajszym do Urz~du GiM wplyn~lo kolejne pismo 0 partycypowanie w budowach dr6g 
powiatowych na terenie GiM Kozieglowy. Bye moze obecnie nasza gmina powinna wyst'tPie 
do powiatu 0 wsparcie budowy dr6g gminnych. PodkreSlil, ze nie mozna za kaZdym razem 

si~gae do nas po srodki finansowe. Wyrazil nadziej~ , ze Powiat wypracuje stanowisko 
dotycz<tce wsp61finansowania przez wszystkie jednostki samorz<tdu w powiecie; 
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- drogi wojew6dzkie: na ukonczeniu jest projekt przebudowy drogi od Gniazdowa do 
Koziegl6w, kt6ry kolejny raz zostal oprotestowany. Podkreslil, ze kilku mieszkanc6w nie 

moze blokowae modemizacji drogi, przy kt6rej mieszkaj<t tysi<tce ludzi i oczekuj<t remontu . 

Mieszkancy ci s<t zbulwersowani, ze kilka os6b blokuje tak polrzebn<t inwestycj~. Apelowal 
do tych os6b kt6re blokuj<t modernizacj~ drogi, by zaprzestali negatywnych dzialan. 

W dniu dzisiejszym odbylo si~ w Urz~dzie GiM spotkanie na temat wskazania obwodnicy 
Koziegl6w, Sllc dwa wskazania po stronie p61nocnej i poludniowej. We wszystkich 
miejscowosciach b~d<t konsultacje spoleczne dotycz<tce zaprojektowania korytarza obwodnicy 
Gniazd6w-Kozieglowy z pewnosCl<t cz~se mieszkanc6w b«dzie zadowolonych 

z zaproponowanych rozwi'lcZan, a cz~se nie , wi~c b«d<t protestowae. W wojew6dztwie 
ogloszono przetarg na wykonanie wskazania korytarzowego. Firma otrzymala z Urz~du GiM 

peln<t dokumentacj~ przestrzenn<t. 

W zwi'lcZku z tym, ze jest projekt ZW1'lcZany z popraw<t bezpieczenstwa na DK-l 
w Rzeniszowie tj. budowa sygnalizacji swietlnej Burmistrz wyrazil nadziej«, ze inwestycja ta 

b~dzie realizowana; 

- Gmina i Miasto Kozieglowy poprze jednostki podlegle i stowarzyszenia zlozyla do PPJ 5 

projekt6w w ramach Malej Odnowy Wsi. 
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Ad. pkt 14 

Przewodnicz'tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacjc:? 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mic:?dzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady GiM w dniu 29 wrzesnia 2016 r. podejmowane 

dzialania to: 

przygotowanie porz'tdku obrad bie:i'tcej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi, 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplync:?ly pisma : 

pismo mieszkanca Pinczyc 0 remont ul. Sosnowej w Pinczycach oraz ograniczenia 
prc:?dkosci - pismo to zostanie przekazane na rc:?ce Burmistrza, celem rozpatrzenia przy 
projektowaniu bud:ietu na 2017 rok. 

- pismo Starostwa Powiatowego w Myszkowie 0 wsp61finansowanie w 2016 roku wsp61nie 
z Powiatem koszt6w zakupu 2 karetek dla SP ZOZ Myszk6w ( l'tczna wartosc zakupu 

wynosi 900.000 zl.) 

- pismo Starostwa Powiatowego w Myszkowie informuj'tce i:i wprynctly wnioski do bud:ietu 
powiatu na 2017 rok w zakresie wykonania chodnikow na terenie Gminy i Miasta 

Kozieglowy: 

1) budowa chodnika w Siedlcu Du:iym ul. Jana Pawla II - wartosc szacunkowa 
zadania 390.000 zl , w tym 50% udzial Gminy Kozieglowy 195.000 zl 

2) budowa chodnika w Winownie - wartosc szacunkowa zadania 320.000 zl, w tym 
50% udzial Gminy Kozieglowy 160.000 zl 

3) budowa chodnika od Lgoty Mokrzeszy do Nowej Ku:micy - szacunkowa wartosc 

zadania 925.000 zl, w tym w tym 50% udzial Gminy 462.000 zl 

Radny Rady Powiatu Pan Mariusz Morawiec poinformowal, :ie na Zarz'tdzie Powiatu 
wycofano pismo w sprawie dofinansowania dr6g powiatowych . Dzis jednoznacznie Zarz'td 

Powiatu podj<tl decyzjc:?, :ie Powiat nie b\edzie ubiegal sic:? 0 dofinansowanie dr6g. 

Przewodnicz'tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zapytala czy prawd't jest, ze Powiat 
doklada srodki do dr6g gminnych. 

Pan Mariusz Morawiec poprosil 0 wskazanie odcink6w dr6g, a uszczeg610wi informacjc:? 
Nadmienil, :ie ostatnio radni powiatowi nie uczestnicz't w sesjach Rady w Kozieglowach, 
poniewaZ w powiecie , podobnie jak w Kozieglowach, sesje odbywaj't sic:? r6wnie:i w ostatni 

czwartek miesi'tca. 

Pan Andrzej Szostak zapytal 0 realizacj\e drogi powiatowej Lgota Mokrzesz-Nowa Kuznica. 

Radny Rady Powiatu Pan J6zef Lazar wyjasnil, ze realizacja zadania zalezy od procedur 
zwi'lZanych z zam6wieniami publicznymi. Za kilka dni sytuacja sic:? wyjasni . 
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Przewodnicz1\.ca Rady podkrdlila, ze zadania w zakresie drog powiatowyeh na naszym 
terenie realizowane s~ przy wspolfinansowaniu z budzetu gminy. W ubieglym roku wspolnie 
ze Starost1\. ustalono zadania do realizacji , a p6Zniej w Starostwie zbagatelizowano ustalenia. 

Pan Mariusz Morawiec podkrdlil, ze zawsze deklaruje ch~c wspolpraey. W ubieglym roku 
proponowal, by zaproszono go na posiedzenie Komisji gdy b~d~ rozpatrywane propozycje 
wykonywania zadan, by mogl przekazac w powiecie stanowisko gminy. Chcialby byc 
zaproszony na Komisj~ i uczestniczyc w ustalaniu zadan do wykonania . 

Pan Marian Szmukier - Przewodniez~ey Komisji Gospodarczej proponowal spotkanie 
w dniu 7.11.br. 

Pan Mariusz Morawiec wyjasnil, ze ze wzgl~du na koniecznosc zachowania ustawowych 
terminow przy uchwalaniu budzetu Powiat powinien znac stanowisko Gminy do 25.10.br. 
Cheialby wiedziec ezy te dwa chodniki mog~ do projektu budzetu wpisac. 

Przewodnicz1\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze jezeli rozpoczynana jest 
inwestycja to powinna byc realizowana i zakonczona - chodnik od Winowna do powiatu 
lublinieckiego. Samorz1\.d Kozieglow wyraza wol~ wspolfinansowania budowy chodnikow 
w Winownie i Siedlcu Duzym. 

Pan Jozef Lazar poinformowal, ze w Pinczycach ul. Ogrodowa ehodnik jest juz na 
ukonczeniu, a najpowiej w poniedzialek wykonawca rozpoczyna budow~ chodnika 
w Winownie. Zaprosil do uroczystego zlozenia kwiatow pod pomnikiem w Pinczycach 
w dniu lliistopada br. 

Przewodnicz1\.ca Rady Gminy i Miasta zaprosila na uroczystosci Swi~ta Niepodleglosci 11 
Listopada , ktore odbf<d~ sif< w Siedlcu Duzym ( godz.12,00). Ziozenie kwiatow 
w Pinczycach moze nast1\.Pic po uroczystosciach gminnych . 

Burmistrz Pan Jacek Slf<czka poinformowal, ze w ramach Narodowego Programu Drog 
Lokalnych lepiej oceniane s1\. zadania w zakresie porozumienia samorz1\.dow. Nikt nie 
przekazal nam informacji , :i:e jest mozliwosc wzajemnego wsparcia ze strony Powiatu, 
z czego skorzystaly inne gminy w naszym powiecie . Gmina Kozieglowy nie zd¥yla z tego 
skorzystac. 

Poinformowal, ze b~d~ odbywaly sif< konsultacje w zakresie budowy ruroci~u Boronow
Trzebinia. Prosil soltysow z miejseowosei ktorych sprawa dotyczy 0 uzgodnienie spotkania 

z firm1\. projektow1\.. W Urz~dzie GiM Kozieglowy odbylo sif< pierwsze spotkanie z firm1\. 
projektow1\. w zwi¢u z wnioskiem 0 dokonanie stosownej zmiany w Studium 
Uwarunkowan i planach zagospodarowania przestrzennego. Samorz1\.d jednak nie zamierza 
przyst~powac do zmian przed konsultacjami z zainteresowanymi mieszkancami. Brak 
wzajemnej zgody moze przynidc negatywne skutki dla gminy, poniewaz osoba 
niezadowolona z planu w ci~u 5 lat moze wyst1\.Pic z roszczeniami. 

Soltys z Postf<pU Pan Stanislaw Oleksiak poruszyl kwestie zwi'lZane z przebiegiem drog 
w zwi'lZku z budowan~ obwodnic1\. Myszkowa - powstaje rondo i ul. Wolnosci przesuwa si~ 
do powstaj1\.cego ronda, a kiedys zaczynala si~ w gminie Kozieglowy (ul. Czarka nalezy do 
solectwa Post@). 
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Burmistrz Pan Jacek Sl~czka wyjasnil, ze przy tego rodzaju inwestycjach ulice moglt si~ 
przesunltc , zgodnie z zasadami droga przypadnie gminie Myszk6w. 

Ad. pk. 14 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pk. 15 

Wolnych wniosk6w nie bylo. 

Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania porzltdku 0 brad, Przewodniczltca Rad y Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn~la obrady dwudziestej czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy, dzi~kuj'lc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady dwudziestej czwartej Sesji zakonczono. 

Protok61 spo z'ldzila: 

urszula~ , 

! l 


